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kuryr 18. srpna 2022

Důkazy, že Českou republiku likvidují gauneři Babiš a
Fiala rukou společnou a nerozdílnou

infokuryr.cz/n/2022/08/18/dukazy-ze-ceskou-republiku-likviduji-gauneri-babis-a-fiala-rukou-spolecnou-a-
nerozdilnou

Začínáme: psal se červenec 2015 a ministr financí od Dluhoslava

Sobotky, nějaký “ANDREJ BABIŠ” letěl pro notičky do USA. A bylo

proč: zablokování připojení k Asijské bance (AIIB), jaderné

elektrárny do rukou USA a další.

Vážně hlupáci věří, že souboj Fiala – Babiš je myšlený vážně? A
jaké mají tedy programy mimo urážek a pseudorvaček?

Samozřejmě tato fraška je pouze naoko, aby byli viděni a slyšeni v

masmédiích a za zády zoufalých lidí se všem vysmívají. A že v tom

jedou oba rukou nerozdílnou můžeme podložit důkazy, která zde

budou příští dny zveřejněny!

Proč?

Mělo snad nepřipojení k AIIB něco společného s návštěvou pana

ministra Babiše a ministra Bělobrádka v USA a následném prudkém

ochlazení k asijské spolupráci, stejně či podobně, jako to učinilo

Japonsko, když ani Německo, náš nejbližší soused nezaváhalo a k 57
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zakladatelům se přidalo? SAMOZŘEJMĚ! Proč v tomto případě

jsme se k Německu nepřidali, ale k výdajům na zbrojení a válku ano?

Odkud tlak přichází, nebo se prostě ministerstvo financí o

budoucnost našich dětí nezajímalo?

Tuto otázku jsem položil v roce 2015

Vážený pane premiére Sobotko, předem děkuji za vyčerpávající

odpověď a žádám, aby byla  dána jako veřejná informace pro všechny

občany České republiky. (Dopis o vysvětlení ne-vstupu do AIIB)

Petr Pokorný

Neuvěřitelné, jaké absurdní odpovědi se

dozvídá naše veřejnost, pokusí-li se

zjistit, proč jsme se nepřidali jako

zakladatelé Asijské banky (AIIB).

Premiér Sobotka, v zastoupení

kancelář ministra financí Babiše na

otázky týkající se vstupu do AIIB (Asia Infrastructure

Investment Bank) sdělila, že na rozdíl nejen od Německa,

ale i Maďarska a dalších států my prostě peníze na

kapitálový vklad, který je výhodný, nemáme!

Ano, čtete dobře, onen Andrej Babiš to spláchl se slovy, že

jsme chudáci a na vklad peníze nejsou. Toto oznámil Babiš

po návštěvě USA s Bělobrádkem, kde nafasovali notičky, co

si smíme dovolit.

Prostě zájem o asijské, především čínské technologie a ruské nerosty

zpracované na nejvyšší úrovni nesmíme mít a nesmíme nakupovat. A

přitom hloupí lidé Babišovi ze Slovenska věřili, že kolaborant není.

Zde důkaz

a především, jména, až na Sobotku, tam figurují stále: Babiš, Fiala a

jejich poskoci včetně Hamáčka, který dostal padáka jako druhý. Po

Sobotkovi. A Sobotku vystřídal Fiala. Pravicový? Ale kdeže, Těmhle
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darebákům je lid u zadku. Pravice, levice, jedna špína nerozdílná jest,

program nula, národ nula, hlavně být u lizu.

Takže ještě jednou: toto je odpověď Babiše rukou Ing.

Michala Žurovce:
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Sami vidíte, že napadení Fialou a jakousi partou pod Koudelkou BIS

se nezakládá na pravdě, protože jsem osobně pokládal otázky přímo

vládě, s podpisem, adresou a všemi iniciály. Ne my, ne já, ale

Fiala a Babiš jsou podvodníci, lháři a dezinformátoři!

Proč totéž neudělala Česká televize a neptala se Babiše

přímo na tiskovce? Protože dostala také notičky z americké

ambasády od Schapira?

Každopádně je to sedm dlouhých let a pád do propasti, kdy jsme se

stali definitivně předluženou montovnou díky Babišovi,

Sobotkovi a nyní nás dorazil jejich přítel Fiala.

Kde máte tu opozici, se kterou pár hloupých lidí operuje, když v tom

jedou ruku v ruce Babiš, Fiala i s americkou ambasádou?

Petr Pokorný

Sdílet:
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